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Madarászné dr. Ifju Bernadett  csoportvezető 
dr. Kalocsai Balázs   irodavezető 
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Sörös Ildikó  bizottsági referens, jegyzőkönyvvezető 
                                                           
 
 
Pálinkás Roland a bizottság elnöke: Tisztelettel köszöntöm VMJV Önkormányzata 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának tagjait és az ülésen résztvevőket.  
 
A bizottság ülését megnyitom. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a bizottság tagjai 
közül 5 fő van jelen, ezért a bizottság határozatképes.  
 
Javaslom, hogy a bizottság az írásbeli meghívóban közölt napirendi pontokat tárgyalja.  
 
A napirend megállapítása előtt kell dönteni a lejárt határidejű bizottsági határozat 
végrehajtásáról szóló jelentés elfogadásáról. A lejárt határidejű határozat végrehajtásáról 
szóló jelentést megküldtük a bizottság tagjai részére. 
 
Kérdezem, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel? 
 
Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. Kérem, hogy aki a 
határozati javaslatot elfogadja, azt kézfelemeléssel jelezze. 
 
Megállapítom, hogy a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 



Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

1/2024. (I. 18.) határozata 
a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 
 

Veszprém megyei Jogú Város Önkormányzata Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottsága a 
46/2023. (XII.07.) határozat végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi.  
 
A napirendi pontok megállapítása következik:  
Javaslom, hogy a bizottság az írásbeli meghívóban közölt napirendi pontokat tárgyalja.  
 
Kérem, hogy aki egyetért a napirend megtárgyalásával, az kézfelemeléssel szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság 5 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

2/2024. (I. 18.) határozata 
a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság 2024. január 18-ai ülésének 

napirendjéről 
 
Veszprém megyei Jogú Város Önkormányzata Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottsága a 
2024. január 18-ai ülésének napirendjét a következők szerint fogadja el: 
 
 

Napirendi Pontok: 
 
1. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Közbiztonsági és Bűnmegelőzési 

Koncepciója felülvizsgálata megkezdésének kezdeményezéséről az online 

térben elkövetett bűncselekményekkel összefüggésben 

Előterjesztő: Pálinkás Roland bizottsági elnök 

 

2. Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottsága Ügyrendjének módosításáról 
Előterjesztők: Pálinkás Roland bizottsági elnök 
 

3.  Előzetes vélemény a Veszprémi Rendőrkapitányság 
kapitányságvezetőjének kinevezéséről 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 
 

 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Én élnék azzal a jogommal, hogy cserélnék a 
napirendek sorrendiségében. Üdvözöljük körünkben Ficsor Karolina Diána r.alezredes 
asszony, rendőrkapitányunkat. Történt egy vezető váltás a kapitányság élén. Ha más honnan 
nem az újságból értesültünk róla, de a napirendünkön is szerepel. ,, 
,,Előzetes vélemény a Veszprémi Rendőrkapitányság kapitányságvezetőjének kinevezéséről” 
Előterjesztő: Porga Gyula polgármester 



Kérdezem az előterjesztő képviseletében megjelent dr. Lohonyai Bernadett aljegyzőt, 
irodavezetőt, hogy van-e kiegészíteni valója. 
 
dr. Lohonyai Bernadett aljegyző, irodavezető: Köszönöm, nincs kiegészíteni valóm. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Köszönti Ficsor Karolina Diána r. alezredest, 
megbízott kapitányságvezetőt és kéri, hogy egy rövid bemutatkozásra kerüljön sor és a 
bizottsági tagok is bemutatkoznának. 
 
Ficsor Karolina Diána r. alezredes, megbízott kapitányságvezető: 1977. május 13-án 
születtem. Nem szoktam a koromat letagadni, mert a múlt az múlt és azzal vagyunk teljesek. 
A szakmámat egyébként tiszthelyettesként kezdtem Szegeden. Utána egy 1 évet dolgoztam 
az Orosházi Rendőrkapitányságon járőrként, utána elmentem 3 évre a tiszti főiskolára ott 
végeztem el a nappali szakot és visszamentem Orosházára 7 évre nyomozóként. Kértem az 
áthelyezésemet Szegedre, mert úgy éreztem, hogy tanulnom kell és Orosházán már 
nagyjából mindent megismertem. Egy 36 ezres város, ott nőttem fel és igazából nekem 
szükségem volt arra, hogy továbbmenjek és tanuljak szakmailag. Szegeden lettem vizsgálati 
előadó, utána felkértek a Bűnügyi technikai alosztály vezetésére, majd bűnüldözési 
alosztályvezető, majd osztályvezető-helyettes voltam, majd átkértem magam Budapestre, a 
XI. kerületbe. Ott bűnüldözési-alosztályvezető voltam és onnan kért fel az V. kerületi 
rendőrkapitány, hogy legyek a Bűnügyi osztály vezetője. Öt éven keresztül ott voltam a 
belvárosban és utána kerültem át szintén bűnügyi osztályvezetőnek, – 3 évig – a VII. 
kerületbe, a „buli-negyedbe” és onnan kért fel főkapitány úr, hogy jöjjek Veszprémbe. Ilyen 
szakmai út áll mögöttem. Nyilván itt egy nagyon kiterjedt szakmai rálátás kell. Itt minden 
van, rendészet, igazgatásrendészet, közlekedésrendészet, bűnügy. Itt már nem egy síkon 
kell gondolkoznom, hanem mindenhogyan. Nyilván nemcsak az állomány – és a bűnűzők 
elfogása – a lényeg, hanem a veszprémi állampolgároknak való megfelelés. Nyilván 
szeretném megtartani azt, amit Rausz úr elkezdett. Az állomány az nagyon jó. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Kívánok sok sikert, erőt kitartást a munkájához. 
Kérném a bizottság tagjait, hogy mutatkozzanak be. 
 
Stigelmaier Józsefné bizottsági tag: Önkormányzati képviselő vagyok, ez a harmadik 
ciklusom. A Stromfeld 9. – ahol most a közterület-felügyelet is van – azt annak idején én 
harcoltam ki. Szívügyemnek tekintettem a lakótelep és a város közbiztonságát. A Jutasi 
lakótelep egy 25 ezres városrész, ahova ilyen-olyan emberek költöznek be. Közel van a 
hajléktalan szálló is. Örömömre szolgál, hogy a közterület-felügyelet ismét jelen van a 
lakótelepen. Bízom abban, hogy a lakótelep közbiztonsága javulni fog. Én Rausz Urat is 
nagyon szerettem. Én tudom Önről, hogy nagy állatvédő és én úgy érzem, hogy női 
szemmel, sokkal nagyobb rálátásunk van mindenre. Többfelé tudunk koncentrálni. Teljes 
szívvel és szeretettel kívánok nagyon jó munkát és egészséget ahhoz, hogy ezt az állapotot 
megőrizze Veszprémben. 
 
Benczik Gabriella bizottsági tag: Önkormányzati képviselő vagyok, a civil életben pedig 
pedagógus. Én is a Haszkovó lakótelepen lakom. Az iskolák és az iskolák környéki illetve az 
iskolákban felmerülő bűnözéssel és egyéb problémáknak vagyok a szakértője. Ha jól láttam 
és nagyon köszönöm, hogy lovas rendőrök voltak a lakótelepen. Én kifejezetten üdvözlöm a 
lovas rendőröket, mert eddig csak lovas polgárőröket láttam. 
 
Ficsor Karolina Diána r. alezredes, mb. kapitányságvezető: Igen. Felvettem a 
kapcsolatot a hagyományőrzőkkel és 26 fővel akár rendelkezésünkre is állnak iskolai 



napokon. Hoznak, old timer-eket, mindenféle fegyvert és így fegyverbemutatót is lehetne 
tartani a gyerekeknek. 
 
Dr. Kiss Béla külső szakértő: Köszönöm a szót elnök úr. Példás szakmai út áll Ön mögött. 
Nyolc évig voltam a Rendőrkapitányság gazdasági helyettese és 34 éves hivatásos jogviszony 
van mögöttem. Olyan helyeken volt vezető, amik önmagukért beszélnek. Megmaradt egy 
mondata. Ha jól emlékszem 50 fős volt az osztálya, „Én nem félek, ha Ti nem féltek.” Ez egy 
hitvallás is. Azért lett meggyőződésem szerint rendőrkapitány, mert példás a szakmai útja. 
Ezen kívül komoly lovas múlttal rendelkezik. 2017-ben pedig a költészet napja alkalmából írt 
egy saját verset, aminek a címe „Ember Te ki vagy?”, és ezt elmondta a rendezvényen. Ez a 
vers azt bizonyítja, hogy nagyon jól választottak az Ön személyében.  
Köszönöm szépen. 
 
Alberti Zsolt Tamás külső szakértő: Én külső szakértőként veszek részt a bizottság 
munkájában, a civil életben tűzvédelmisként dolgozom. 
 
dr. Kalocsai Balázs irodavezető: a Közigazgatási Irodánál dolgozom irodavezetőként és 
részben a rendőrséggel történő kapcsolattartás is a feladatkörünk, illetve tulajdonképpen 
minden, ami jegyzői hatósági hatáskörben közigazgatási eljárás. Lesznek kapcsolódási 
pontjaink, az állatvédelmi eljárások, zenés-táncos rendezvények engedélyezése, közös 
helyszíni ellenőrzések, stb. 
 
dr. Lohonyai Bernadett aljegyző, irodavezető: Aljegyző illetve az Önkormányzati Iroda 
irodavezetője vagyok. Valószínűleg mi nem fogunk sokat találkozni. Mi elsősorban az 
előterjesztéseknek a törvényességi felülvizsgálatát és az ülések szervezését végezzük, 
minden háttérmunkát. 
 
Madarászné dr. Ifju Bernadett csoportvezető: Az Önkormányzati és Jogi Irodának a 
csoportvezetője vagyok. 
 
Réfi Ferencné csoportvezető: Én a közterület felügyelet csoportvezetője vagyok a 
legtöbb kapcsolódási pont velem lesz. Nagyon sokat fogunk találkozni. Ami elkezdődött azt 
tovább kell vinni. 
 
Lampert Dezső, Gyulafirátóti Polgárőr Egyesület elnöke: A Veszprém Vármegyei 
Rendőr- főkapitányság gépjárművese és a Gyulafirátóti Polgárőr Egyesület elnöke vagyok. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Köszönöm szépen. 
 
A bizottság jelenlévő tagjai 5 „igen” 0 ,,nem” 0 ,,tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozták:  

 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
3/2024. (I.18.) határozata 

a Veszprémi Rendőrkapitányság kapitányságvezetőjének kinevezéséről szóló 
előzetes vélemény kialakításáról 

 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta az „Előzetes 
vélemény a Veszprémi Rendőrkapitányság kapitányságvezetőjének kinevezéséről” című 
előterjesztést, és az alábbi döntést hozta:  



 
1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése támogatja a Veszprémi 

Rendőrkapitányság kapitányságvezetői munkakörének betöltésére javasolt Ficsor 
Karolina Diána r. alezredes kinevezését. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felkéri a polgármestert, 
hogy a Közgyűlés döntéséről a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság vezetőjét 
írásban értesítse. 

 
Határidő:  2. pont: 2024. január 31. 
 
Felelős:  Porga Gyula polgármester 
 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő:  

dr. Kalocsai Balázs irodavezető  
 
 

Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Rátérünk a második napirendi pont 
megtárgyalására.  
 
Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága Ügyrendjének módosításáról. Előterjesztője: Én vagyok. 
Gyakorlatilag az előterjesztés arról szól, hogy az állandó meghívottak listáját frissíteni kell az 
Ügyrendünkben, így a rendőrségen történt vezetőcsere miatt vált ez szükségesség. A vezető 
cserét leköveti a papírmunka. Röviden ennyit szerettem volna ehhez hozzátenni. 
 
Megkérdezem, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vagy észrevétel?  
 
Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 
Felhívom a bizottság tagjainak figyelmét arra, hogy a döntés meghozatala egyszerű 
többséget igényel. 
 
Kérem, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja az kézfelemeléssel jelezze: 
 
A bizottság jelenlévő tagjai 5, „igen” 0,,nem” 0 ,,tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozták:  
 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

4/2024. (I.18.) határozata 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága Ügyrendjének módosításáról  

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottsága Ügyrendjének 
módosításáról” című előterjesztést, és az alábbi döntést hozta: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága jóváhagyja a 47/2022. (IX. 22.) határozatával elfogadott 



Ügyrendje módosítását a határozat melléklete szerinti, egységes szerkezetbe foglalt 
tartalommal. 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy a döntésről a határozat 
megküldésével tájékoztassa a Bizottság tagjait. 

 
Határidő:     2. pont: 2024. január 23. 
 
Felelős:        Pálinkás Roland, a Bizottság elnöke 
 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 
   Sörös Ildikó bizottsági referens 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Rátérünk a harmadik napirendi pont 
megtárgyalására. Előterjesztője: Én vagyok. 

 
Döntés Veszprém Megyei Jogú Város Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepciója 

felülvizsgálata megkezdésének kezdeményezéséről az online térben elkövetett 

bűncselekményekkel összefüggésben. 

 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Volt már erre szándék. Korábban is beszélgettünk 
már bizottsági ülés keretén belül, hogy az online térben elkövetett bűncselekményeknek 
nagyobb figyelmet kellene szentelni. A hivatal munkatársaival is és jegyző asszonnyal is arra 
a véleményre jutottunk, hogy alapvetően a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési koncepciónak a 
felülvizsgálata amúgy is esedékes és akkor ezt a témát is becsomagolva gyakorlatilag a teljes 
korábbi koncepciónak a felülvizsgálatát az idei évben elkezdenénk és végig vinnék. 
Véleményem szerint ezt már az újonnan megalakuló Közgyűlés fogja valószínűleg elfogadni, 
de úgy gondolom, hogy minden adott ahhoz, hogy az előkészítő munkákat el lehet kezdeni. 
Biztos vagyok benne, hogy egy magas minőségű munkát tudunk letenni az asztalra. A 
hivatalhoz lenne egy olyan kérdésem, hogy a határozati javaslat 2 pontja egy munkacsoport 
felállításáról rendelkezik. A munkacsoport összetételére tehetünk javaslatot, erre sort 
keríthetünk? 
 
dr. Lohonyai Bernadett aljegyző, irodavezető: Igen lehet. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Jó akkor én kinyitnám ezt a kérdéskört. 
Munkacsoportról beszélünk, ezt is a közgyűlési döntés fogja jóváhagyni. Én azt a javaslatot 
tenném, hogy állandó – és meghívott tagokra lenne szükség ennek a munkacsoportnak az 
összetételében. A munkacsoportnak kell egy határozatképesség. Ha nagyon sok ember lesz 
az állandó tagok között fennáll annak a lehetősége, hogy az időpont-összeférhetetlenségek 
miatt nem biztos, hogy határozatképesek lesznek az ülések. Szerintem havi egy lakalommal 
ülnénk össze. Öt – hét fővel tennék javaslatot a munkacsoport állandó tagjaira. Én 
számítanék mindenképpen a rendőrség részvételére, nyílván a bizottsági tagok közül 
legalább 2 főre, a polgárőrök részéről is legalább 1 személyre, a közterület-felügyelet 
részéről is 1 főre. Ők, mint állandó tagok. A meghívott szakértőket, vendégeket meg, ahogy 
a témákon haladunk annak függvényében hívjuk meg. Közlekedés szakmáról bőven van szó 
ebben a koncepcióban. A fiatalkorúak védelméről, az idősekről, szociális kérdésekről, online 
bűnözésről. Ez egy újdonság lesz. Ők kvázi meghívott szakértőként lennének jelen az 
üléseken. Az állatok védelemére azért nem térnék ki, mert arra egy külön koncepció van 
előkészítés alatt. Van ugyan vonatkozása, nem is kevés. 
 



Stigelmaier Józsefné bizottsági tag: Köszönöm a szót. Azért említettem meg, mert ugye 
sokan vagyunk fent a Facebookon. Sok képet lehet látni az állatkínzásokkal kapcsolatban. 
Akinek ilyen dolgokról tudomása van, annak a felelőssége, hogy értesítse a hatóságokat, 
egyebeket. Az útvonal megvan az állatvédelem fele, csak a lakosság ölbe tett kézzel ül, de 
tenni senki nem akar semmit, illetve nagyon kevesen tesznek ellene. Ugyanúgy 
bűnrészesnek tartom azt is, aki az állatkínzással vagy viadalokkal, vagy az állatoknak a 
tettlegességével, sanyargatásával jár és nem tesz ellene. Bűnös mindenki, akinek tudomása 
van róla és nem tesz ellene. 
 
Benczik Gabriella bizottsági tag: Szeretnék egy javaslatot tenni. A munkacsoportot úgy 
kell összeállítani, hogy akik az új központot is működtetik, ők is vegyenek részt, delegáljanak 
a munkacsoportba embert. Így a különböző problémákra lehet delegálni egy-egy szakembert 
akár külsőleg is. Jelen pillanatban ebet, macskát, kistestű állatokat tudnak elhelyezni. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Köszönöm a javaslatokat. 
 
Megkérdezem, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés vagy észrevétel?  
 
Ficsor Karolina Diána r. alezredes, mb. kapitányságvezető: Nekem egy olyan 
kérdésem lenne, hogy én most járom a környező polgármestereket, most vissza fogok 
küldeni két körzeti megbízottat egy helyre, mert volt két ló és nem megfelelő tartási 
körülmények között vannak szerintem, teljesen le vannak soványodva. Nem szeretem 
kimozdítani az állatokat a megszokott környezetükből. Után nézünk, de nem is biztos, hogy 
szükség lesz rá, de ha igen, hova lehet fordulni? 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Ötlet szinten a veszprémi állatkertben nemrég 
került átadásra egy új rész, a háztáji állatokat, a hagyományos magyar paraszti kultúrának 
az állatait bemutató kifutó. Lehet, hogy érdemes lenne megkérdezni az állatkertet, hogy ilyen 
célzattal tudnának e befogadni állatokat, mert úgy gondolom, hogy ők is állatbarátok. Az 

infrastruktúra pedig rendelkezésre áll. Nem tudom, hogy mekkora kiadást jelent két ló 
tartása. Ezen a vonalon lehetne elindulni. 
 
Stigelmaier Józsefné bizottsági tag: Nekem lenne egy kérdésem, ha nem titok, hogy 
helyileg hol találhatóak a lovak, mert nekem van egy ismerősöm Nemesvámos határában, aki 
gyerekeknek szokott nyári táborozást csinálni. Nála mindenféle állat megtalálható. megadom 
a telefonszámát esetleg meg kellene tőle kérdezni, hogy ő átvenné, ha szükségeltetik. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Köszönöm. 
 
Megkérdezem, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vagy észrevétel?  
 
Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. Felhívom a bizottság 
tagjainak figyelmét arra, hogy a döntés meghozatala egyszerű többséget igényel. 
 
Kérem, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja az kézfelemeléssel jelezze: 
 
A bizottság jelenlévő tagjai 5, „igen” 0 ,,nem” 0 ,,tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozták:  
 
 
 
 



Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

5/2024. (I.18.) határozata 
Veszprém Megyei Jogú Város Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepciója 

felülvizsgálata megkezdésének kezdeményezéséről az online térben elkövetett 
bűncselekményekkel összefüggésben 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Veszprém Megyei Jogú Város 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepciója felülvizsgálata megkezdésének 
kezdeményezéséről az online térben elkövetett bűncselekményekkel összefüggésben” című 
előterjesztést, és a következő döntést hozta: 
 

1. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága kezdeményezi, hogy Veszprém Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Közgyűlése kezdje meg a 2016-2025 közötti időszakra készített, 
Veszprém Megyei Jogú Város Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepciójának 
felülvizsgálatát, amelynek során a 2025-ben esedékes koncepcióalkotás tervezésében 
legyen figyelemmel az online térben elkövetett bűncselekményekre is. 
 

2. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága kezdeményezi, hogy Veszprém Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Közgyűlése az 1. pontban foglaltak végrehajtásának elősegítése 
érdekében hozzon létre egy, a tárgykörben érintett szakemberek, szervezetek 
részvételével működő munkacsoportot.  
 

3. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága javasolja a Közgyűlésnek, hogy  
 
a) a munkacsoport állandó és meghívott tagokkal működjön,  
b) a taglétszáma 5-7 fő legyen,  
c) az állandó tagok között kapjon helyet: 

ca) az illetékes rendőri szerv 2 fővel,  
cb) a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság 2 fővel,  
cc) Veszprém közigazgatási területén működő polgárőr szervezeteket képviselő 1 
fő, valamint  
cd) a Polgármesteri Hivatal Közterület-felügyeleti Önálló Csoportja képviseletében 
1 fő, 

d) a meghívott tagok meghatározása az ülések megtartását megelőzőn a 
munkacsoport által tárgyalt témák függvényében kerüljön meghatározásra.  

 
4. Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 

Bűnmegelőzési Bizottsága felkéri a Bizottság elnökét, hogy a határozat szerinti 
döntésről tájékoztassa Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlését.  

 
Határidő:  4. pont: 2024. február 2. 
 
Felelős:  Pálinkás Roland, a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság elnöke 
 
A végrehajtás előkészítéséért felelős köztisztviselő: 
  Madarászné dr. Ifju Bernadett csoportvezető 
 



Veszprém, 2024. január 18. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke: Megkérdezem, hogy van-e valakinek a bizottság 
hatáskörébe tartozó más ügyben észrevétele, vagy kérdése? 
 
Amennyiben nincs, tájékoztatom a bizottság tagjait, hogy a legközelebbi bizottsági ülésünk 
időpontja 2024. február 22-én lesz. 
 
A mai ülést berekesztem, mindenkinek köszönöm a részvételét és az aktív közreműködését. 
 
Pálinkás Roland, a bizottság elnöke az ülést 9.31 órakor berekesztette. 
 
 

K.m.f. 

 

 

              Pálinkás Roland                                                     Alberti Zsolt Tamás 
              bizottság elnöke                                                      bizottsági tag 
 
 
 
 
 


